
 

Referat styremøte 14. september 2023 

Tid og sted: Kl. 18:00 – 19:30 på Klatreverket 

Til stede: Birgit, Lars Even, Ronny, Ingfrid, Kjetil, Charlotte 

Ikke til stede: Elise, Marianne, Ulrik 
 

Sak Innhold Ansvarlig 

1 Gjennomgang og godkjenning av referat fra forrige møte og agenda for 

dagens møte 

Dagens agenda og referatet fra 16.08.23 ble godkjent.  

Kjetil 

2 Diskutere sponsing av cuper 

Utsettes til neste styremøte.  

Marianne / 

Tonje 

3 Avslutning av Klatretrimmen 

Erling ønsker at styret kommer ut med et skriv på nettsiden som inkluderer: 

- Påminnelse om å levere inn skjemaet i resepsjonen på Klatreverket 

(innen når?) 

- Hvis man har lånt fører, så må denne også leveres tilbake. 

- At det blir en klubbsamling i november der det blir trekning av vinnere. 

- At folk kan melde sin interesse hvis man vil være med på å arrangere 

dette til våren.  

- Oppfordre folk til å samle inn brikker hvis de allerede klatrer på ruter 

hvor brikkene henger. Brikkene er festet med strips som må klippes av.  

Skrivet skal også publiseres på ny etter et par uker for å få med etternølerne.  

Ønskelig at det blir laget en gruppe som kan jobbe med det sammen i 

planleggingen av vårens Klatretrim. Trenger å få med flere sånn at det blir mer 

strukturert. Forslag om at Klatretrimmen kombineres med klubbklatring, sånn 

at alle feltene blir representert gjennom klubbklatringa. Klatreverten kan da ta 

med påmeldingsskjemaet sånn at folk kan bli med der og da.  

Erling ønsker å få en oversikt (fra Vipps) over hvem som har betalt. Birgit / 

Tonje fikser dette.  

Kjetil / 

Erling 



 

4 Søknad på arrangement i 2025 – NM Led/para 

Har allerede søkt for 2024: Norgescup buldring. I 2025 er det ikke aktuelt for 

oss før etter høstferien, det er det NM i led og para-led. Kjetil sender inn søknad. 

Så fort vi får svar fra NKF, må planlegginga starte. Det er mye som skal på plass.  

Kjetil 

5 Diskutere fordeling av ansvar i varslingssystemet MittVarsel 

Lars Even står med administrator-rolle for øyeblikket. Birgit tar på seg rollen 

som saksbehandler.  

Kjetil 

6 Møteplikt til styremøter og avtaler som vi forplikter oss til å møte på 

Det er viktig at vi respekterer hverandres tid. Vi må møte på tiden, notere oss 

dato og evt sette alarm eller varsel sånn at vi ikke glemmer møtet.  

Ronny 

7 Halvårsregnskap 

Litt opprydding som må gjøres – Birgit ordner i dette. 

Kjetil tar ut en rapport på det som har med medlemskontingent og 

treningsavgift å gjøre. Birgit tar en prat med Mariann for å ordne opp i noen feil.  

Birgit 

8 Nybyen buldrevegg 

Lillesand-aktører har spurt oss om å få overta buldreveggen i Nybyen. Det er 

usikkert om veggen skal bort. Marianne har tatt kontakt med parkvesenet. 

Kjetil 

9 Eventuelt 

Fremtiden til Aquarama 

Forslag om å flytte de 2 treningsgruppene som trener på AQ til Klatreverket 

(etter jul). Tas opp som en større sak på neste styremøte. 

Hjertestarter 

Har funnet et fond som man kan få hjertestarter fra. Noen krav for å få denne. 

Mulig å søke om fastmontert eller bærbar. Begge kan være aktuelle (bærbar er 

fin å ta med på klubbklatring for eksempel).   

 

Lars Even 

 

 

Ingfrid 

Neste styremøte: 12.oktober kl.17. 

Husk å få med forslag til vedtak / mer detaljer ved innsending av saker til Charlotte 😊 


